
  Zápis č. 03/2019 

z jednání Komise pro životní prostředí a zeleň ze dne 25.03.2019 

Přítomni:  

Členové komise: L. Pousková, P. Nebáznivá, L. Kirchner, J. Šimůnek  

Omluven: V. Burian, K. Marouš, J. Vajnlich 

Ostatní: Ing. P. Bednář, Ing. J. Konhefr,  

Program:  

Jednání komise zahájila předsedkyně komise L. Pousková a předložila následující návrh programu 

jednání:      

1. Zeleň na náměstí a ul. Pražská  

2. Deratizace nutrií   

3. Soutěž – rozkvetlé město  

4. Odpady – projednání rozšíření kontejnerů na tříděný odpad 

5. Znovuvyužití funkčních věcí  

 

Program byl všemi hlasy odsouhlasen a jednání probíhalo dle schváleného programu. 

            

Projednávání programu 

K bodu 1: Předsedkyně komise L. Pousková seznámila ostatní členy s průběhem schůzky se zástupci 

města, která se konala 7.3.2019 a tématem bylo řešení mobilní zeleně na náměstí a vybudování 

klidové zóny. Dále se členové komise zabývali možností osázení zelených pásů podél bytové zástavby 

v ulici Pražská. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 5  

Komise bere na vědomí informaci předsedkyně komise L. Pouskové o průběhu schůzky se zástupci 

města týkající se zeleně na náměstí a podporuje myšlenku vybudování klidové zóny ve východní části 

náměstí. Zároveň navrhuje instalaci mobilní zeleně také do zeleného pásu v ulici Pražská, kde není 

možná výsadba z důvodu vedení inženýrských sítí.  

 

K bodu 2: Členové komise byli seznámení s problematikou výskytu nutrií na území města. Byla 

podána informace o plánu pravidelného odchytu nutrii a o preventivních opatření, které zamezí krmení 

nutrií na území města.    

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 6 

Komise souhlasí s pravidelným odchytem nutrií na území města a dalších preventivních opatřeních, 

zejména s instalací cedulí se zákazem krmení. 

 

K bodu 3: Člen komise P. Nebáznivá seznámila ostatní členy komise s návrhem soutěže, jejíž cílem je 

zvelebení veřejného prostoru na území města výsadbou květin. Obyvatelé přihlášení do projektu by 

soutěžili v následujících kategoriích: předzahrádky rodinných domů, předzahrádky bytových domů, 

okna, balkony. Účastí v soutěži budou osloveni také živnostníci.  

 



Závěr: Usnesení č. 7 

Komise souhlasí s návrhem soutěže – rozkvetlé město ve výše zmíněných kategoriích a doporučuje 

radě města schválení realizace. 

 

K bodu 4: Komise byla seznámena s aktuální situací týkající se nakládání s odpady na území města. 

Byla řešena sběrná síť stanovišť separovaného sběru, pytlový sběr, separace kovů a jedlých olejů. 

Komise se také zabývala stížností obyvatel lokality Luční, kteří si nepřejí vybudování nového 

stanoviště na separovaný sběr.  

Závěr: Usnesení č. 8 

Komise doporučuje apelovat na obyvatelé města formou článků v městském zpravodaji a dalších 

osvětových akcí za účelem zvýšení množství vytříděného odpadu. Dále komise souhlasí 

s rozšiřováním sběrné sítě a nevyhovění stížnosti obyvatel v lokalitě Luční. Členové komise dále 

navrhují zvážit možnost umístění popelnic na plast a další vytříděné složky do rodinných domů. 

 

K bodu 5: Člen komise L. Kirchner seznámila ostatní členy se systémem znovuvyužití funkčních 

věcí. Myšlenkou výše zmíněného systému je funkční věci nevyhazovat, nýbrž je poslat dál, čímž se 

města snaží o další redukci odpadu.  

 

 

 

                                                                                                                      

  Lenka Pousková v.r.  

                                                                                                                        předseda komise 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Bednář 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

                

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdila předsedkyně komise: Lenka Pousková 


